
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 11. september 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

B 100
Forslag til folketingsbeslutning om loft over betalingsfrister mellem virksomheder.

Af Theresa Berg Andersen (SF) og Jacob Mark (SF)

Spørgsmål 1
Under førstebehandlingen af beslutningsforslaget oplyste ministeren, at Erhvervsministe-

riet var i dialog med brancheorganisationer om en frivillig løsning vedr. problemet med de

lange betalingsfrister mellem virksomheder, og at ministeren, såfremt en frivillig løsning

ikke kommer problemet til livs, vil overveje andre løsninger, og at en lovfastsat frist så kan

være blandt disse. Vil ministeren oplyse, hvor langt man er med arbejdet med en frivillig

løsning, og hvornår et kodeks kan præsenteres, og hvilke kriterier der skal opfyldes?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Victoria Velasquez (EL).

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 24. september 2020.

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Victoria.Velasquez@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Anni Matthiesen

formand
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